
                                                                   

Protokół Nr 5/2019 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

odbytego w dniu 22 marca 2019 roku 
 
Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 1300 w Zakładzie Komunikacji 
Miejskiej Sp. z o. o. w Białogardzie. 

 
Tematyka Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia.  
2. Wizytacja w Zakładzie Komunikacji Miejskiej Sp. z o. o. w Białogardzie. 
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad 1 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący komisji – Szczepan Jonko.  
Przywitał   Prezesa Zakładu Komunikacji Miejskiej Sp. z o. o. w Białogardzie oraz członków 
komisji.  
 
Ad 2 
Przewodniczący komisji – powiedział, że zgodnie z planem pracy komisja odwiedza 
poszczególne spółki  miejskie. Poprosił Prezesa o omówienie działalności zakładu oraz o 
informacje o stanie finansowym spółki.  
Radny J. Sosnowski – poprosił o przedstawienie  sytuacji płacowej pracowników oraz  
zapytał ilu zatrudnionych jest kierowców. 
Prezes – odpowiedział, że 29 marca br. odbędzie się posiedzenie Rady Nadzorczej i będzie 
tam przedstawione sprawozdanie finansowe. Jeśli chodzi o kierowców to jest problem.  
Posiłkujemy się kierowcami, którzy już gdzieś zakończyli karierę zawodową. Aktualnie 
zatrudnionych jest 11 kierowców. W administracji zatrudnione są 4 osoby. Zarząd jest 
jednoosobowy i nie ma zastępcy. Musi być cały czas dyspozycyjny. 
Radny J. Sosnowski – zapytał, czy te nowe autobusy przynoszą oszczędności w paliwie, 
amortyzacji. 
Prezes – odpowiedział, że przynoszą efekt ekologiczny. Jeśli chodzi o wariant ekonomiczny 
to jest dużo drożej. Badane są potoki pasażerskie w całym mieście. 
Radny A. Wegner – zapytał, czy możecie poszerzyć zakres swoich usług. 
Prezes – odpowiedział, że w programie mówi się o tym, ale najpierw trzeba zawrzeć 
porozumienie między gminami. Zakład chętnie będzie świadczył  taką usługę. Przekazał 
dokumenty Pani Burmistrz i Zastępcy Burmistrza. Wiedza pełna w tym zakresie jest. 
Moczyłki są kosztowne, Rościno problematyczne, a Karlino  dochodowe. 
Przewodniczący komisji - zapytał, jaki jest majątek firmy. 
Prezes – odpowiedział, że Miasto dopłaca do działalności zakładu około 500 tysięcy zł, a 
majątek rzeczoznawca wycenił do zera. Garaże naprawiamy, a wolne wynajmujemy. 
 
 
 

1 
 



                                                                   

2 
 

Ad 3  
Przewodniczący komisji – poinformował, że komisja udaje się obejrzeć garaże i inne 
pomieszczenia spółki. 
 
Ad 4 
Po wyczerpaniu porządku posiedzenie komisji zakończono o godzinie 1345. 
 
 
 
 
Protokółowała: 
D. Holczewska – Szydłowska                                 Przewodniczący Komisji 
                                                                                                                                                                                 
                                                                                      Szczepan Jonko    
 
 
 
 

    
                                                                         
                                                                     


